

التدخلات المناخية والمستدامة

CLIMATE AND SUSTAINABLE INTERVENTIONS



Organization's Word

In light of the increasing challenges posed by climate change, we, Nahda Makers Organization, strive to support sustainability and enhance the capacity of communities to adapt.

Since 2017, we have been implementing innovative solutions in the fields of agricultural development, water management, and renewable energy, aiming to strengthen resilience in the face of climate change, desertification, and drought.

In this document, you will find details about our key interventions in this area, which aim to create a sustainable impact.

We look forward to collaborating with our national, local and international partners to ensure a safer and more sustainable future for affected communities.

كلمة المنظمة

في ظل التحديات المتزايدة التي يفرضها تغير المناخ، نسعى نحن منظمة صناعات النهضة لدعم الاستدامة وتحسين قدرة المجتمعات على التكيف.

نعمل منذ 2017م على تنفيذ حلول مبتكرة في مجالات التنمية الزراعية، وإدارة المياه، والطاقة المتجددة، بهدف تعزيز المرونة في مواجهة التغيرات المناخية والتصحر والجفاف.

في هذا الملف، ستجدون تفاصيل حول أبرز تدخلاتنا في هذا المجال، والتي تهدف إلى خلق تأثير مستدام.

نتطلع إلى التعاون مع شركائنا الوطنيين والمحليين والدوليين لضمان مستقبل أكثر أماناً واستدامة للمجتمعات المتأثرة.



المنظمة في أرقام
(التدخلات المناخية)
Organization in Numbers
(Climate Interventions)

42

عدد المشاريع

Number of Projects



664,607

عدد المستفيدين

Number of Beneficiaries



3

عدد المجالات

Number of Sectors



23

عدد الشركاء

Number of Partners



9

عدد المحافظات

Number of Governorates



أهدافنا في التدخلات المناخية

Our Goals in

Climate Interventions



- 1) تعزيز الأمن الغذائي والتنمية الزراعية؛ لتحسين فرص سبل العيش المستدام.
- 2) تحسين مستوى الوصول لمياه آمنة وكافية وتصريف صحي للمخلفات.
- 3) تحسين الوصول العادل إلى طاقة مستدامة نظيفة.

1) Enhancing food security and agricultural development to improve sustainable livelihood opportunities.

2) Improving access to safe and sufficient water and proper waste disposal.

3) Improving equitable access to clean sustainable energy.





Nahda Makers Organization works to build strategic partnerships and effective coordination with national, local and international partners in the fields of climate action, combating desertification, and drought through:

Signing memoranda of understanding with government entities and agencies concerned with climate and sustainable development.

Contributing to the coordination of national and local leadership efforts to respond to climate changes.

Collaborating and partnering with UN and international agencies in the field of climate action.

“ These partnerships affirm our commitment to actively contributing to environmental protection and promoting sustainable development. ”

الشراكات والتنسيقات Coordination and Partnerships

تعمل منظمة صناع النهضة على بناء شراكات استراتيجية وتنسيق فَعَال مع الشركاء الوطنيين و المحليين والدوليين في مجالات العمل المناخي ومكافحة التصحر والجفاف من خلال:

توقيع مذكرات التفاهم مع الجهات الحكومية والهيئات المعنية بالمناخ والتنمية المستدامة.

المساهمة في تنسيق جهود القيادة الوطنية والمحلية للاستجابة للتغيرات المناخية.

التعاون والشراكة مع الوكالات الأممية والدولية في مجال العمل المناخي.

” تؤكد هذه الشراكات التزامنا في المساهمة الفاعلة في حماية البيئة وتعزيز التنمية المستدامة. “

Our Partners in Climate Interventions

شركائنا في التدخلات المناخية



WORLD BANK GROUP
البنك الدولي



UNHCR
The UN Refugee Agency



الهيئة العامة لحماية البيئة



يونيسف

منظمة الطفولة



برنامج الأغذية العالمي

YHF

Yemen Humanitarian Fund

Diakonie
Katastrophenhilfe



UN HABITAT
FOR A BETTER URBAN FUTURE



Cordaid



WAR
child
CANADA



EDUCATION
CANNOT
WAIT



Dorcac



Muslim Aid
Serving Humanity



OCRS



AVAAZ.ORG
THE WORLD IN ACTION

JIC
Japan International Volunteer Center



LUTHERAN WORLD RELIEF

التوزيع الجغرافي
لتدخلاتنا على عموم اليمن
NMO Geographic Coverage
in Yemen

محافظات
Governorates

9



القطاعات
Sectors



التنمية الزراعة
Agricultural Development



إدارة المياه
Water Management



الطاقة المتجددة
Renewable Energy

أبرز الأنشطة Key Activities

مزارع وصياد تم مساندتهم في
تحسين سبل العيش الخاصة بهم
Farmers and fishermen have been
assisted in improving their
livelihoods

12,561

من المزارع تم استصلاحها وتوفير
لها البيوت المحمية والانفاق الزراعية
Farms have been reclaimed
and provided with greenhouses
and agricultural tunnels

309

أصل زراعي وطريق تم تأهيله
لأغراض الري وحماية الأراضي
Agricultural assets and roads have
been rehabilitated for irrigation
purposes and land protection

94

التنمية الزراعية
Agricultural Development

109,724



عدد المستفيدين
Number of beneficiaries

8



عدد المشاريع
Number of projects

شاهد قصة النجاح المرئية عبر مسح
Watch the visual success story
by scanning the QR CODE



Key Activities أبرز الأنشطة

مصدر مياه تم تأهيله
Rehabilitated water sources

17

إدارة المياه
Water Management

1336

خزان حصاد مياه أمطار تم إنشاؤها
Rainwater harvesting tanks
have been constructed

شبكة ري حديث مستدامة تم توفيرها
للمزارعين لترشيد استخدام المياه
Sustainable modern irrigation networks
have been provided to farmers
to rationalize water use

83

109,352



عدد المستفيدين
Number of beneficiaries

12



عدد المشاريع
Number of projects

شاهد قصة النجاح المرئية عبر مسح
QR CODE Watch the visual success story
by scanning the QR CODE



14

13

Key Activities أبرز الأنشطة

90

مدرسة ومركز صحي ومجتمعي ومنزل
تم تزويدهم بالطاقة الشمسية
Schools, health centers, community
centers, and homes have been
supplied with solar energy

11

مصدر مياه تم تشغيله
بالطاقة الشمسية
Water sources have been
powered by solar energy

1500

أسرة تم دعمها بحلول الطهي
الموفرة للوقود
Families have been supported
with fuel-efficient cooking
solutions



الطاقة المتجددة
Renewable Energy

445,531



عدد المستفيدين
Number of beneficiaries

22



عدد المشاريع
Number of projects

شاهد قصة النجاح المرئية عبر مسح
Watch the visual success story
by scanning the QR CODE



تجارب ناجحة في تعزيز المرونة المناخية

Successful Experiences in Enhancing Climate Resilience

قصص النجاح في مجال المناخ تعكس تأثير شراكاتنا الفعالة وحلولنا المستدامة. من خلال مشاريعنا، تمكنا من تعزيز القدرة على التكيف مع تغيرات المناخ وتحقيق أثر إيجابي على المجتمعات، مما يمهّد الطريق لمستقبل أكثر استدامة.

Success stories in the field of climate reflect the impact of our effective partnerships and sustainable solutions. Through our projects, we have been able to enhance the capacity to adapt to climate changes and achieve a positive impact on communities, paving the way for a more sustainable future.

لمشاهدة القصص يرجى مسح QRcode
To watch the stories please scan the QR code





We plant awareness to reap a green future

We work hand in hand with our community to build a green future. Through our diverse initiatives, we seek to raise environmental awareness and implement practical solutions that contribute to protecting our environment.

We believe in the power of innovation in facing environmental challenges. Therefore, we strive to develop innovative, effective, and sustainable solutions that contribute to preserving our planet.

نزرع الوعي، لنحصد المستقبل الأخضر

نعمل يدًا بيد مع مجتمعنا لبناء مستقبل أخضر. من خلال مبادراتنا المتنوعة، نسعى إلى نشر الوعي البيئي وتطبيق حلول عملية تساهم في حماية بيئتنا.

نحن نؤمن بقوة الابتكار في مواجهة التحديات البيئية.

لذلك، نسعى لتطوير حلول مبتكرة وفعالة ومستدامة، تساهم في الحفاظ على كوكبنا.



تأثير وريادة

للاطلاع على مزيد من الملفات، يمكنك مسح QR CODE
For more files, you can scan the QR Code

